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ПИТАНЕ
От Исмаил Кязим Хаджихасан-общински съветник

Уважаеми г-н Кмет в качеството си на общински съветник в община Севлиево и в правото което ми 
позволява Правилника за дейността на общинския съвет отправям питане към Вас,а именно:

При снеговалежите през изминалия месец ноември 2023г. много населени места в общината 
останаха блокирани поради непочистени улици и постъпи към някои села в общината.

В частност към мен бяха отправени много въпроси на жители на селата Ряховците,Петко Славейков 
и Кормянско улиците на които останаха непочистени до 2 денонощия.

Горе упоменатите села са едни от най многобройните.В същите села има болни хора инсулиново 
зависими,на хемодиализа и лежащо болни.Голяма част от жителите са работещи в град Севлиево.

Поради неизпълнения ангажимент по снегопочистване ,във въпросните села имаше дори закъсали 
линейка и автобус ,жители не можаха да се придвижат до работните си места.

Въпросите са:

1. Коя е фирмата изпълнител на снегопочистването в посочените села?
2. Има ли фирма подизпълнител и коя е тя ако има такава?
3. Наложени ли са санкции на фирмата изпълнител и в следващия момент ако има фирма под 

изпълнител потърсена ли е отговорност ?
4. За осъществяване на изпълнението за снегопочистване във селата фирмата ангажирана стова 

с каква техника е разполагала?

Моля отговор на питането ми да бъде предоставено на електронната ми поща.

Към питането ми прилагам снимков материал от населените места със дата и час за достоверност.

уважение'

(инж. И. Хаджихасан)
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